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Już jutro największy szlagier 25 kolejki Serie A, w którym Roma zmierzy się

z Juventusem. Giallorossi powoli zdają się wychodzić z ostatniego kryzysu,

więc kibice mogą mieć nadzieję na walkę ich ulubieńców do końca. Na

przedmeczowej konferencji prasowej, tradycyjnie pojawił się Rudi Garcia.

 

Rotterdam:

- Mecz z Feyenoordem był dla nas ważny. Pokazaliśmy, że chcemy awansować i

zrobiliśmy to w trudnych okolicznościach. Zawodnicy dobrze pracowali, by odzyskać

pewność potrzebną do zwycięstwa w Rotterdamie. Czułem w szatni ich pewność i

przekonanie, że mogą wygrać. Jutro musimy dokonać tego samego. Będziemy

potrzebowali najlepszego przygotowania, niesionego tym czego dokonaliśmy w

czwartek, w Holandii.

 

Juventus:

- Jutro zagramy z najlepszą włoską drużyną na ten moment. Będziemy celować w

trzy punkty, to wszystko, ale zrobi to też Juve. Obie strony chcą wygrać ten mecz,

Bianconeri nigdy nie przyjeżdżają tu po remis. Nie wiem czy zaczniemy na równi,

jednak spotykamy się z liderami ligi. Myślimy tu i teraz, nie będziemy wypełniać

głów wspomnieniami poprzedniego meczu z tego sezonu. Nie musimy traktować

tego jako rewanż.

 

Aspekt psychologiczny:

- Zawodnicy naprawdę chcą dobrze wystąpić, nie inaczej. Mogę zapewnić, że są

gotowi i dadzą z siebie wszystko, by wygrać mecz. Sama determinacja nie

wystarczy, aby zwyciężyć w meczu takim, jak ten z Juventusem. Musimy również

zagrać z głową, bo w piłce może się zdarzyć wszystko. By dać z siebie 100%,

chłopaki muszą poczuć wsparcie wszystkich, którzy kochają Romę. Jak

powiedziałem, nie ma wątpliwości, że chcemy wyjść i zdobyć trzy punkty. Obrona

drugiego miejsca to najlepsza droga do powalczenia o pozycję lidera. Mamy duże

pole manewru i opracujemy system, by wygrać mecz. Mam nadzieję, że całe

spotkanie odbędzie się w atmosferze fair play. Musimy wspiąć się na wyżyny

możliwości i mieć nadzieję, że aura będzie zupełnie inna od tej, której

doświadczyliśmy w Rotterdamie.

 

Scudetto:
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- Kiedy w pierwszej połowie sezonu powiedziałem, że wygramy Scudetto, zrobiłem

to po to, by walczyć z nadmiernie niezdrową atmosferą jaka się wytworzyła. Nie

chodziło mi o nie. Roma się nie zatrzyma. Klub nie celuje w dominację jedynie w

regionie, ale w całych Włoszech. Wyników wielkich projektów nie widać od razu. Jak

powiedział nasz prezydent, Roma jest nastawiona na zwycięstwa i walkę o Scudetto

co roku. Musimy pokazać, że jesteśmy gotowi realizować ten cel przez codzienną

pracę. Kiedy mówię o tytule, robię to po to, by dać powód do dumy miastu i

kibicom. Mogą spocząć mając pewność, że budujemy przyszłość, aby móc walczyć o

Scudetto co roku.

 

Kontuzje:

- Florenzi jest zdrowy, doszedł do 100% formy. W międzyczasie, Doumbia cierpi na

ból pleców i nie zagra w meczu. Musi odpocząć, by wrócić na swój poziom. Zbyt

długo nie przechodził porządnych treningów. Iturbe radzi sobie dobrze, ale nie jest

jeszcze gotowy na pełne 90 minut. Może zagrać około godziny. Mam kilka opcji do

wyboru w przodzie, włączając w to Verde.

 

Mecz pokaże Canal+ Sport. Transmisja rozpocznie się o 20:40.
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